
Møtereferat Fau møte 26.01.2022. 

Tilstede: Ida Knædal,Kjersti Berg, Janne Myrvoll,Christina Løkås, Marianne Hoff, Silje Halvorsen, Aril 

Pedersen,Espen Nordnes,Sirianne Teigen. 

 

Orientering om politisk vedtak og veien videre: 

Ressursfordelingsmodellen: 

Kommunestyret ber kommunedirektør utrede ressursfordelingsmodellen til OKM-utvslgets møte 15 

mars 2022.Resultat av utredning orienteres om i utvalget og i påfølgende KS-møte31 mars2022.Adm 

legger frem forslag til revidert ressursfordelingsmodell for endelig vedtak i KS møte23.6.22. 

Økt ramme til grunnskolene vurderes brukt for å dempe behovet for kutt i lærerstillinger forslått i 

budsjettåret 2022. Dette for å sikre at nødvendig lærerkompetanse ikke blir borte i påvente av 

ytterligere økte rammer i budsjettperioden, og en revidert fordelingsmodell. 

 

Røkland skole får en egen modell for hvordan klassene skal settes sammen. Da det blir 

klassesammenslåing fra høst 2022. Kjernefag holdes utenom. Plan skal være ferdig i februar. 

Fau og alle råd på skolen, får innblikk i denne og vil komme med tilbakemeldinger. 

Det vurderes  å kutte i 4 lærerstillinger. 

 

Fagdag skole og politikere: Fau etterlyser når den skal være. 

 

Dysleksifremmende skole : Fau følger opp. Det skal opp i ledernettverket. 

Trafikksikker skole: Foreldre kan melde inn saker til representanter i klassene. 

Dugnad skolegård: Det skal arrangeres en dugnad for forbedringer i skolegård. 

Nærmere info kommer. 

 

Ungdomstrinnet ønsker å forlate skolens område i langfriminutt , for å dra på butikken. 

Forslag om å tillate 1 eller 2 dager i uka.Dette for å ikke ødelegge tilbudet i kantina. 

9.klassen avgjør dette sammen med adm. 

 

Sekretær Fau 

Kjersti Berg 


